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W odpowie dzi taPani pismo z dtńa27.I2.2OŻ4 r' dotyczące gromadzenia się

wody opadowej na bieZni nealizowanej w ramach zadana inwestyoyjnego pn' 
"Budowa

boislca lekkoatletycznego przy Sztcote Podstałowej nr 4 w Grajewie"' BqLtmistrz Miasta

Grajewo informujo, iż:

1) w trakcie przeprowadzonych oględzin biezni obecni byli przedstawiciele Urzędu

Miasta Graj ewo otaz lJ Żytkownika obiektu'

2) ana|izaobejmował a całąbieżnię wtaz zpotencjalnie problematycmymi miejscami'

3) w zakresie podjęcia właściwych dziaŻaf., Miasto Grajewo wystąpiło w dniu

O3.OI.2O25 f. do Projektanta bieżni, autora dokumentacji budowlanej oraz

szczegółowej specyfikacji technicmej wykonania i odbioru robót' z prośbą o opinię

w zalrresie przedmiotowogo problemu oraz stanowiska Wykonawcy robót z dnia

2O.L:.2O24 f. (została przekazana dokumentacja fotograficzna oraz pismo

Wykonawcy robót).

4) mając na wzgtędzie zaistniałą sytuację, jak również stanowisko Wykonawoy robót'

rozwaŻane jest, czy ewentualna gwarancyjn a naptawalprzebudowa biezni jest

wskazana, czy teŻwystarczający będzie zakup lltządzeniaumożliwiającego usuwanie

wody opadowej przęZ Użytkownika obiektu i tym samym zachowanie pełnej

funkcj onalności biezni.
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W nawiązaniu do wcześniejszych odpowiedzi orazpisma Wykonawcy do:y?'?"ego problemu

gromadzenia się wody opadowej na bieżni boiska lekkoatletyc znęgo przy Szkole Podstawowej

i' ł * Grajewie, chciałabym jeszcze raz zwrócić uwagę na zgŁaszane kwestie'

Z informacji zawarĘch w piśmie Wykonawcy wynika, że dokonano oględzin obiektu oraz

przeprowadzono p"ńiu'y stanu odwojnienia i ńawierzchni, które według przekazanych danych

spełniają obowiązujące norrny. Jednocześnie wskazano, ze obecn ośó zanieczyszczeń''takich jak

mech i błoto, moze ogranićzać: odpĘw wód opadowych' Wykonawca za'lecił czyszczenie

odpĘwÓw oraz system atyczne usuwanie zanieczyszczen zgodnie z przekazaną instrukcją

obsługi i konserwacji.

Chciałabym jednak zwrócić uwagę' Że na zdjęciach wykonanych przez mieszkańca w dniu

Ż1 .|2.2024 r., a takŻena wcześniejszych ,ułąćronyctr zójęciach, widać vlytaźnie, iż woda nie

dochodzi do korytek odwodnienia. W związkuztym, jakmoŻna stwierdztc,Że odpłyłvy sążl'e

o"ryrr"rone i to jest powodem' dla którego woda nie spływa?

Dodatkowo , zaleganie wody na nawierzchni poliuretanowej może w dłuŻszej perspektywie

ptowadzicdo jej degradacji i utraty właŚciwości użytkowych'W związku z tym ważne jest' aby

skutecznie rozwiązacten problem , zanimdojdzie do uszkodzeń'vłymagających kosztownych

napraw.

W związku z povły Ższym pro sZę o odpowied ż na p oniŻsze py tania"

1. Czy podczas oględzin biezni obecny był przedstawiciel urzędu miasta?

2. Czy ana1izu of"i*o*ała całąbieznię, w tym wszystkie potencja1nie problematyczne

miejsca?
3. Czy tozwaŻane sądodatkowe działaniaw celu skuteczneg o zabezpieczenia nawierzchni

przedgromadzeniem się wody i potencj alnymi uszkodzeniami?

4. Jak można stwierdzió, ze odpłyivy ,ą Łl" ó"ryrr"rone, jeśli na zaŁączonych zdjęciach

widaÓ, Że wodanie dochodzi do korytek odwodnienia?

Liczę na Pana wsparcie oraz podjęcie dziaŁan mających na celu zachowanie pełnej

funkcjonalności i trwałości tego ważnego obiektu sportowego'

Z Pow{zaniem,
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